
 ريزني
 : مسئول امور فارغ التحصيلان واحد ني ريز 

 نفر از واحد ني ريز  6500تاكنون بيش از 

 فارغ التحصيل شده اند
به گزارش روابط عمومي دانشگاه آزاد اسلامي واحد ني ريز، مسئول               

از ابتداي   :  فارغ التحصيلان اين واحد دانشگاهي اظهار داشت            امور
نفر از اين      6500تاكنون بيش از       69تأسيس واحد ني ريز در سال          

 .واحد دانشگاهي دانش آموخته و فارغ التحصيل شده اند
نفر را    4314اصالت با بيان اين مطلب كه از اين فارغ التحصيلان،                 

فارغ :  دهند افزود  نفر را خواهران تشكيل مي            2235برادران و     
دانش آموخته و در مقطع             3923التحصيلان در مقطع كارداني          

وي همچنين بيشترين فارغ التحصيلان واحد      .  باشندمي  2612كارشناسي  
مهندسي  دانش آموخته،     740هاي كامپيوتر با       ريز را در رشته      ني

با  دانش آموخته، علوم اجتماعي     672مكانيك در حرارت و سيالات با        
دانش آموخته،      451دانش آموخته، مديرت بازرگاني با                517

دانش آموخته    381دانش آموخته، الكتروتكنيك با       417حسابداري با   
دانش آموخته اعلام     294و مهندسي مكانيك در طراحي جامدات با           

 .نمود
  :رئيس منطقه يك دانشگاه آزاد اسلامي

 هاي آموزشي ، هدف از برگزاري كارگاه

 هاستبهبود كارمنابع انساني در دانشگاه 
به گزارش روابط عمومي دانشگاه       :  عليرضا مقدسي /  سرويس خبري 

آزاد اسلامي واحد ني ريز، نشست مسئولين دفتر مطالعات و آموزش               
نيروي انساني واحدهاي منطقه يك دانشگاه آزاد اسلامي به ميزباني               
واحد شيراز و با حضور دكتر سبحاني رئيس و شجاعي فرد دبير منطقه               
يك در سالن كنفرانس مركز مطالعات و آموزش نيروي انساني واحد              

در اين مراسم كه با بررسي تقويم آموزشي سال         .  شيراز برگزار گرديد    
واحدهاي دانشگاهي همراه بود، دكتر سبحاني رئيس منطقه يك با              91

ها فقط يك كار مهم و        اعلام اين مطلب كه اگر بخواهيم در دانشگاه          
هاي آموزشي  حساس را معرفي كنيم، قطعاً آن كار، برگزاري كارگاه           

هاي آموزشي، بهبود   ها و كارگاه  هدف از برگزاري دوره   :  است، گفت 
 . باشدكار و عملكرد منابع انساني در رسته هاي شغلي مي

برگزاري اردوي توجيهي دانشجويان 

 جديدالورود واحد ني ريز 
به گزارش روابط عمومي دانشگاه       :  عليرضا مقدسي /  سرويس خبري 

آزاد اسلامي واحد ني ريز، به همت حوزه معاونت دانشجويي اين                  
واحد دانشگاهي، اردوي توجيهي ويژه دانشجويان جديدالورود با               

 . گرديد  دانشجو در سالن آمفي تئاتر واحدبرگزار 200حضور بيش از 
در اين مراسم هيأت رئيسه واحد به معرفي حوزه كاري و نحوه تعامل                
دانشجويان با قسمتهاي مختلف دانشگاه جهت رفع مشكلات احتمالي و            

همچنين در اين     .  پيگيري مسائل آموزشي و دانشجويي، پرداختند          
مراسم كه با پذيرائي همراه بود به دانشجويان جديدالورود هديه                  

 .فرهنگي تقديم شد
احداث پارك نمازجنب مسجد جامع كبير 

 شهرستان ني ريز 
طــي مراســمي باحــضور مهنــدس     :  عليرضــا مقدســي /  ســرويس خــبري 

 ملاحسيني شهردار و اعضاي شوراي اسلامي شهر و اقشار مختلف مردم
مـتر مربـع آغـاز بـه          3000پارك تفريحي، گردشگري نماز با مساحت  

 .كار نمود
مهندس ملاحسيني         
دراين مراسم افزود علي    
رغم اقدامات انجام شده     
در شان مردم فهيم ني        
ريز بالاتر ازاين هاست      
وبايد همچنان درجهت     
تحقق خواسته ها و          
مطالبات آنان ازهيچ        
پارك تفريحي و گردشگري نماز       :وي افزود .   كوششي فروگذار نكرد  

تواند در جذب    ريز مكاني بسيار مطلوب است و مي           براي شهر ني   
وي در پايان از مردم فهيم ني ريز كه در آباداني             .  توريست مؤثر باشد  

 .ودشهر، شهرداري را ياري مي نمايند ، قدرداني و سپاسگزاري نم

 فسا
برگزاري جلسه توجيهي دانشجويان ورودي 

 جديد در دانشگاه آزاد اسلامي واحد فسا
 به گزارش روابط عمومي واحد فسا، جلسه توجيهي دانشجويان ورودي          

جديد با حضور رياست       
واحد، معاونين، مديران      
واحد، در تالار غدير          

مهندسي -دانشكده فني     
 .برگزار شد

دكتر وادي رئيس             
دانشگاه آزاد اسلامي         
واحد فسا در اين               

ضمن عرض       جلسه      
تبريك به اساتيد،             

و كارمندان به مناسبت آغاز سال تحصيلي و تبريك به                  دانشجويان
قدر همه كساني   :  دانشجويان جديد الورود و خانواده آنان اظهار داشت        

كه براي موفقيت شمادر دانشگاه زحمت كشيده اند خصوصا والدينتان           
رابدانيد و سعي كنيد با تحصيل دانش وتلاش علمي همراه با رعايت                 

ورود  .  و مادرانتان را ادا نماييد       موازين اخلاقي گوشه اي از حق پدر       
 .به دانشگاه براي دانشجو بايد باعث ايجادتحول مثبت در زندگي شود

شكل و چگونگي   سپس در ادامه با ارائه گزارشي از تاريخچه تاسيس             
گيري دانشگاه بهترين حسن دانشگاه آزاد اسلامي را جذب بهترين قشر            

ايشان در ادامه دانشگاه    .  جامعه كه همان جوانان مي باشند عنوان نمود        
: آزاد اسلامي را بزرگترين دانشگاه حضوري جهان دانست و گفت               

دهه اول دانشگاه را دهه تثبيت، دهه دوم را دهه           دانشگاه   رياست عاليه   
توسعه، دهه سوم را دهه كيفيت ودهه چهارم را دهه رقابت نامگذاري               

بي شك روند چند ساله دانشگاه نشان داده است كه اين امر                  .  نمود
اسلامي واحد فسا حدود       گفتني است دانشگاه آزاد    .  محقق شده است  

 .رشته هاي مختلف مشغول به تحصيل دارد  نفر دانشجو در  100/4
دكتر وادي رئيس واحد فسا در پايان سخنان خود، پيام دكتر جاسبي                
رييس دانشگاه آزاد اسلامي را به مناسبت آغاز سال تحصيلي جديد                

 .قرائت كرد
اين جلسه به معرفي حوزه       مهندس ثابتان معاون دانشجويي واحد نيز در      

سپس مهندس حسن پور مدير آموزش       .  پرداخت   هاي مختلف دانشگاه  
 واحد به معرفي قسمتهاي مختلف آموزش،گروههاي آموزشي و                

 .پرداخت..... و مقررات آموزشي دانشگاه و  قوانين
در ادامه حجت الاسلام راهوار رئيس دفتر فرهنگ اسلامي به تشريح               

وي آمادگي دفتر فرهنگ را در          .  فعاليتهاي دفتر فرهنگ پرداخت     
 .زمينه پاسخگويي به مسائل شرعي، اعتقادي وسياسي اعلام نمود

تشريح وظايف و      فر مدير دفتر حراست ضمن     در ادامه جلسه شايقي    
حراست دانشگاه به عنوان مشاور وحافظ       :  عملكرد حراست بيان داشت   

امنيت دانشجويان در ابعاد مختلف بوده وپشتوانه اي محكم براي                   
در آخر توصيه هاي امنيتي به            .سلامت جامعه، دانشگاه مي باشد        

 .دانشجويان ايراد گرديد

مراسم با اجراي موسيقي زنده و پذيرايي از كليه               اين گفتني است   
 .دانشجويان به پايان رسيد

پذيرش مقاله عضو هيات علمي تمام وقت 

 دانشگاه آزاد اسلامي واحد فسا

به گزارش روابط عمومي واحد فسا، مقاله مهندس حيدري عضو هيات            
طراحي وشبيه سازي   ((علمي دانشگاه آزاد اسلامي واحد فسا با عنوان           

در مجله بين    ))  نوع جديدي از موتورهاي مغناطيس دائم سنكرون           
پژوهشي پذيرفته وچاپ     –المللي مدل سازي وشبيه سازي علمي              

 .گرديد
در اين مقاله نوع جديدي از موتورهاي مغناطيس سنكرون دائم معرفي،            
شبيه سازي شده وبرسيستم يك زير دريايي شبيه سازي شده تست شده             

نتايج تاييد كننده تاثير مثبت اين موتور جديد برقدرت وگشتاور          .  است
 .زير دريايي است

دانشگاه   موفقيت پژوهشي عضو هيات علمي

 آزاد اسلامي واحد زاهدشهر 
در راستاي فعاليت هاي پژوهشي اعضاي هيات علـمـي دانشـگـاه آزاد         

مـهـنـدس         مقاله از     5اسلامي واحد زاهدشهر ، در يك سال گذشته 
پنجمين مقالـه   .به چاپ رسيده استISI  هايمحمدرضا دالوند در نشريه

هاي محاسبه عملكرد بر اساس فعاليت براي سيـسـتـم     سيستم  درخصوص
 در مـجلـه        بر مبناي نگـرش فـازي يـكـپـارچـه            هاي توليد پيشرفته

i s i    ( s c i e n t i c   r e s e a r c h    a n d    E s s a y s )    
 .به چاپ رسيد

چاپ مقالات متعدد در نشـريـه     علاوه برموفقيت پژوهشي اين استاد در
با ارائـه مـقـالات و پـذيـرش در                هاي بين المللي، محمدرضا دالوند

كنفرانس ها و سيمنار هاي ملي و بين المللي و پذيـرش و حضـور در         
چند كنفرانس بين المللي در كشورهاي اروپايي و ارائـه مـقـالات بـه           
صورت سخنراني كارنامه پژوهشي درخشاني را براي واحد زاهـدشـهـر    

 .رقم زده است

 سپيدان
 :فرماندار سپيدان

 هامعيار اصلي ارزيابي و عملكرد دستگاه 

 پيشبرد امور و جلب رضايتمندي مردم است 
عليرضا انصاري فرماندار سپيدان  به طور سرزده از تعدادي ادارات اين             
شهرستان بازديد به     
عمل آورد و  مسابل      
و مشكلات             
مراجعين، نحوه        
پاسخگويي و          
رسيدگي به            

هاي درخواست
ارباب رجوع، نظم و    
انضباط اداري         

 .كاركنان و مديران ادارات را از نزديك مورد ارزيابي قرار داد 
نماينده عالي دولت در سپيدان در اين بازديدها ضمن تاكيد بر رعايت               

دقت ، نظم اداري ، حسن برخورد با ارباب رجوع و استفاده از حداكثر               
پتانسيلها براي خدمت رساني به مردم؛ مهمترين راه توجه و جلب                   

بايد با در   :  رضايتمندي مردم را خدمت صادقانه دانست و اذعان داشت         
نظر گرفتن شرايط ارباب رجوع ها خصوصا افرادي كه از راههاي دور             

كنند، بدون فوت وقت به درخواست انها              و روستاها مراجعه مي      
 .رسيدگي نمود

انصاري همچنين به خواسته ها و درخواستهاي خارج از چهار چوب                 
:  اداري و مغاير با قانون بعضي ارباب رجوع ها اشاره كرد و افزود                   

اينگونه درخواستها عموما ناشي از عدم اگاهي و بي اطلاعي افراد از                
قوانين و حدود اختيارات دستگاههاست  و بر ما لازم هست ضمن                    
رعايت حرمت و كرامت انها در راستاي روشنگري و اگاه سازي اين                

وي در پايان اين بازديدها با حضور در موسسه            .  چنين افراد بر آييم      
قرض الحسنه مهر سپيدان  ضمن ارزيابي نحوه عملكرد اين موسسه؛                
اهميت نظارت بر دستگاههاي اجرايي و ارزيابي عملكرد ادارات را                

براي خدمت رساني به مردم تلاش       :  انكار ناپذير توصيف كرد و افزود      
 . و برنامه ريزي يك امري ضروري است 

 هاي صنعتيبازديد فرماندار  از شهرك
به گزارش روابط عمومي فرمانداري سپيدان؛ عليرضا انصاري فرماندار          
سپيدان  از تعدادي واحدهاي صنعتي مستقر در شهرك صنعتي سپيدان              

بازديد به عمل اورد و           
مسائل و مشكلات انها را        

 .مود بررسي قرار داد
انصاري در اين بازديد كه      

با حضور نماينده شركت      
شهركهاي صنعتي در          
شهرستان، مسئول دفتر        
فني فرمانداري و جمعي از     
سرمايه گذاران همراه بود،    

ها و  ايجاد و توسعه شهرك   
نواحي صنعتي در منطقه را يكي از عوامل تاثير گذار بر اقتصادي و                 

ساخت كارخانه ها و واحدهاي صنعتي و            :  اشتغال دانست و گفت     
هاي اجتماعي اقتصادي و فرهنگي اثرگذار        توليدي بر بسياري از ايده     

تواند علاه بر توسعه و رونق منطقه در اشتغالزايي، بهبود              است و مي   
سطح زندگي و كاهش مشكلات و دغدغه هاي مالي نقش مهمي را ايفا               

ها و نواحي صنعتي موجود     فرماندار سپيدان  با اشاره به شهرك       .   نمايد
اين شهرستان داراي چهار ناحيه و شهرك مي         :   در اين شهرستان گفت   

وي افزود از اين     .   واحد در انها مستقر شده اند        80باشد كه بيش از      
واحد صنعتي در زمينه هاي صنايع غذايي، شيميايي، فلز،               40تعداد  

نفر را    500فعاليت دارند و زمينه اشتغال بيش از        ...  هاي غير فلز و     كاني
 .فراهم اورده اند

انصاري همچنين به ناحيه صنعتي در حال اماده سازي بنگستان اشاره                
به علت كمبود فضاي شهركهاي صنعتي كه جايي براي           :  كرد و گفت  

توسعه نداشتند با در نظر گرفتن عواملي همچون مسائل زيست محيطي،            
پراكنش منطقه اي جمعيت، توزيع منطقه اي فعاليتهاي اقتصادي و                 
مسائلي ديگر از اين قبيل اقدام به احداث ناحيه صنعتي بنگستان كرديم             
كه هم اكنون در حال اماده سازي مي باشد و ان شا االله تا سه ماه اينده                    

 . اماده واگذاري زمين به سرمايه گذاران خواهد بود 
 :فرماندار سپيدان 

 نبايد اجازه ورود منفعت طلبان 

 به عرصه محيط زيست را داد
در جلسه اداري كاركنان و محيط بانان محيط زيست سپيدان  با                      

هزار هكتار از اراضي منطقه برم           17اختصاص  :  فرماندار اعلام شد   
فرماندار .  فيروز در شهرستان سپيدان به عنوان منطقه حفاظت شده              

سپيدان  با اعلام اين خبر         
پيشنهاد اين طرح در    :  افزود

دور دوم سفر رياست           
محترم جمهوري به استان       
مطرح و تصو يب شده          

 .است 
انصاري افزود در حال          

هكتار از        3501حاضر    
مناطق جنگلي در منطقه        

-مارگون نيز به عنوان منطقه حفاظت شده تبديل و از ان حفاظت مي               
وي در بخش ديگري از اظهارات خود با بيان اينكه تخريب                 .  شود  

: هاي آتي  را به مخاطره خواهد انداخت افزود           محيط زيست اينده نسل   
حفظ ، حراست و صيانت از محيط زيست بر عهده همه ماست بنابراين               

 .نبايد اجازه ورود منفعت طلبان را به عرصه محيط زيست داد
رئيس اداره محيط زيست سپيدان  هم با بيان اينكه از ابتداي امسال تا                  

مورد تخلف زيست محيطي در شهرستان به مراجع قضايي              30كنون  
قبضه سلاح شكاري     20معرفي شده است افزود در همين رابطه تعداد           

 .مجاز و غير مجاز در مناطق شكار ممنوع كشف و ضبط شده است
در راستاي همكاري با تشكل ها و انجمن هاي مردم             :  درستكار افزود  

كارت همياران    140نهاد و دوستداران محيط زيست تا كنون تعداد             
افتخاري محيط زيست براي دانش اموزان و اعضاي تشكل هاي زيست             
محيطي در شهرستان سپيدان صادر شده است در پايان به پاس قدرداني              
از زحمات كاركنان و محيط بانان اداره محيط زيست اين شهرستان با                

 . اهداي  لوح تقدير و هدايايي از انان تجليل شد 

 خرامه
 : فرماندار خرامه

 اجراي پروژه هاي مسكن مهر 

 در شهرستان خرامه شتاب بيشتري گيرد
بايد با رعايت   :  فرماندار خرامه گفت  :  مهدي كشاورز /  سرويس خبري 

اصول فني و استفاده از مصالح استاندار در ساخت اجراي پروژه هاي               
 .مسكن مهر در شهرستان خرامه شتاب بيشتري گيرد

به گزارش روابط عمومي فرمانداري شهرستان خرامه ، داريوش دهقان           
و    آخرين وضعيت    ، در جريان   در بازديد از پروژه مسكن مهر خرامه       

وي طرح مسكن مهر         .قرار گرفت     پيشرفت اين پروژه        ميزان
طرحي بي نظير و با            را

با :  ارزش برشمرد و گفت    
اجراي اين طرح                

دولت    ارزشمند
خدمتگزار، مردم شريف      
شهرستان لذت خانه دار         
شدن را مي چشند و از يك       
مسكن خوب و استاندارد با     

مند امكانات مناسب بهره      
 .مي شوند 

احداث مسكن مهر در شهرستان خرامه، آينده         :  فرماندار خرامه افزود  
روشني را براي اين شهرستان ترسيم كرده است و نشان دهنده جايگاه               

 .در استان است   ويژه اين شهرستان در زمينه توليد مسكن مهر
اين بازديد برتسريع اجراي مسكن مهر وهمكاري كليه            دهقان در پايان  

و رفع     هاي اجرايي وخدماتي شهرستان جهت ارائه خدمات          دستگاه
 .مشكلات فراروي اين طرح عظيم تاكيد نمود

ها براي بررسي   در پايان اين بازديد فرماندار و اعضاي شركت تعاوني          
 .مشكلات در فرمانداري خرامه تشكيل جلسه دادند

فرماندار خرامه به همراه محمد رضا صفري معاون فرماندار، مهدي                
و اعضاي شركت تعاوني مسكن سازان        كشاورز مشاور عالي فرماندار      

به منظور آگاهي از وضعيت روند اجراي مسكن مهر خرامه از محل                 
 .اجراي اين پروژه بازديد كرد

 ممسني
افتتاح بند انحرافي فهليان با حضور نماينده 

 مردم ممسني و رستم
توسط جهاد كشاورزي آغاز      1371احداث بند انحرافي فهليان در سال        

و طي بازديدي با حضور نماينده مردم ممسني و رستم در مجلس                  شد
شوراي اسلامي، رئيس سازمان كشاورزي به مدير عامل سازمان آب               

 .منطقه فارس واگذار گرديد
در اين بازديد          
عبدالرضا مرادي      
نماينده مردم          
ممسني و رستم در      
مجلس شوراي         

ما     :اسلامي گفت  
طي جلسه اي با          
وزير جهاد             
كشاورزي، پيرامون  
مشكلات بخش        

رستم مذاكره نموديم     -كشاورزي استان فارس و شهرستان هاي ممسني       
و تمامي مشكلات را به شخص وزير منعكس نموده ايم و البته قابل                   
ذكر است در سازمان جهاد كشوري بخصوص در استان فارس تلاش               

 .هاي خوب و ارزنده اي صورت مي گيرد
تلاش هاي بسيار خوبي كه جهاد كشاورزي از لحاظ            :  ايشان ادامه داد  

توليد محصولات كشاورزي و اصلاح نباتات و مكانيزه نمودن                    
كشاورزي صورت گرفته و تحقيقات علمي و پژوهشي انجام شده در              

 .اين زمينه قابل تقدير است

نتيجه اين تلاش ها كسب رتبه اول توسط استان فارس از            :  مرادي افزود 
لحاظ توليدات محصولات كشاورزي در كشور است و همچنين ما                 

شهرستان رستم در برنج كاري رتبه نمونه كشوري را دارا            مفتخريم كه   
 .مي باشد

متاسفانه علي رغم همه    :  نايب رئيس كميسيون قضايي و حقوقي گفت       
تلاش هاي كشاورزان در توليد بهتر و علمي تر در اين منطقه، قيمت                 

-و كشاورزان با مشكلات عديده       محصولات كشاورزي بسيار كم است    
اي مواجه مي باشند و همين امر باعث شده است كه كشاورزان نسبت                

 .به كشاورزي و توليد بي رغبت شوند
نماينده مردم ممسني و رستم ضمن اشاره به مشكلات كشاورزان                   

به همين دليل از وزارت جهاد كشاورزي خواسته ايم كه             :  توضيح داد 
 . اعتبارات مربوط به استان فارس را افزايش دهد

اشاره نمود كه از سهم اعتبارات            90عضو كميسيون تلفيق بودجه        
ميليارد تومان به شهرستان ممسني و هفت           11تخصيصي استان فارس     

ميليارد به شهرستان رستم اختصاص يافته و به مديريت جهاد كشاورزي            
اعلام گرديده تا با توزيع اين اعتبار در كارهاي اجرايي و كشاورزي                

 .بتوانيم بخشي از مشكلات كشاورزان اين منطقه را پاسخگو باشيم
ما شاهد  :  وي در مورد بازديد از بند انحرافي فهليان نيز اظهار داشت              

بهره برداري از اين بند توسط كشاورزان اين منطقه هستيم و اين بند                 
انحرافي آماده بهره برداري و تحويل آن به سازمان آب منطقه فارس               
مي باشد كه به اميد خدا با اين حركت بتوانيم بخشي از مشكلات                     

 .كشاورزان در آبياري كشتزارهاي خود مرتفع گردد
اين :  در اين گفتگو مهرزاد خرد رئيس سازمان جهاد كشاورزي گفت            

بند انحرافي توسط سازمان جهاد كشاورزي احداث شده و به منظور                
بهره برداري به سازمان آب منطقه اي استان فارس تحويل داده مي                  

 .شود
متر مكعب در ثانيه       12ورودي آب اين بند       :  مهندس خرد ادامه داد    

 7050است كه به اميد خدا با احداث شبكه هاي فرعي و اصلي اين بند                
هكتار از اراضي پائين دست كشاورزان ممسني و رستم از آن استفاده               

 .خواهند نمود
احداث اين بند يك هزينه اوليه و يك هزينه ثانويه بوده              :  وي گفت 

تكميل اين بند و همچنين احداث دريچه ها           كه در سال گذشته ما براي     
و سيستم هاي مكانيزه اي دوميليارد و دويست تومان هزينه انجام داده              

كيلومتر از    8كيلومتر بوده كه در حال حاضر          23/5كل اين بند    .  ايم
و با همكاري سازمان آب منطقه            كانال اصلي آن احداث گرديده       

 .اراضي پائين دست را تجهيز و نوسازي خواهيم كرد
مي رسد     كيلو متر اين كانال آماده بهره برداري        8:  ايشان تصريح نمود  

 -2-1و در آينده به وسيله سازمان آب و جهاد كشاورزي كانال هاي                
احداث خواهد شد تا تمام اراضي اين شهرستان از آن بهره مند                 4  -3

 .گردند

 بهبهان 
بازديد رئيس و مسئول انتشارات و 

اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي بهبهان  مطبوعات 

 از دفترنمايندگي روزنامه طلوع در بهبهان 
حجت الاسلام و المسلمين سيد عبداله       :  پرويز خليجي /  سرويس خبري 

حسيني منفرد به همراه حبيبي مسئول انتشارات و مطبوعات اداره                 
فرهنگ و ارشاد اسلامي ضمن حضور در دفتر نمايندگي روزنامه طلوع           

روزنامه طلوع با گستره    :  و ديداربا خبرنگار و نماينده اين روزنامه گفت       
توزيع درپنج استان     
جنوبي كشور         
تاكنون نسبت به        
درج اخبار و            

رويدادهاي 
شهرستان همواره      

 . پيشقدم بوده است 
وي ضمن تشكر از      
دست اندركاران       
روزنامه طلوع خاطر   

در اين برهه حساس از زمان، حضور مطبوعات در صحنه             :  نشان كرد 
 . بسيار كارساز بوده و نقش مهمي را ايفا مي نمايند 

رئيس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي بهبهان از شكل گيري خانه                     
هاي خبرنگاران رسانه  :  مطبوعات در استان خبر داد و متذكر شد              

توانند به عضويت اين خانه مطبوعات             گروهي در شهرستان مي       
 . درآيند 

شايان ذكر است تشكيل خانه مطبوعات در استان و شهرستان موضوعي            
است كه همواره مورد پيگيري روزنامه طلوع بوده و اميد است كه                  
جهت رفع مشكلات و تنگناهاي موجود خبرنگاران شاهد راه اندازي              

 . خانه مطبوعات در شهرستان بهبهان نيزباشيم 
روزنامه طلوع ضمن ارج نهادن به اين اقدام رئيس و مسئول انتشارات و              
مطبوعات اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي و تشكر از حضورآنان دردفتر            
نمايندگي روزنامه در شهرستان بهبهان اين امر را به فال نيك گرفته و                
خواهان استمرار اينگونه بازديدها كه موجب بسط و توسعه امور                  

 . فرهنگي و مطبوعاتي در شهرستان مي شود  گرديد
 استان خوزستان مسئول بازسازي

 )ع(ايوان طلاي امام علي 
رييس ستاد بازسازي عتبات عاليات شهرستان بهبهان در گفتگو با طلوع             

به )  ع(استان خوزستان مسئوليت بازسازي ايوان طلاي امام علي         :  گفت
مترمربع در نجف اشرف را برعهده گرفته است كه در اين               500ميزان  

 .باشدخشت طلا مي 500راستا سهميه شهرستان بهبهان 
اين شهرستان با امضاي مسئولين شهرستان        :  فريدون نجفي پور افزود    

 500اي موظف گرديد اين ميزان خشت طلا را كه معادل             طي تعهدنامه 
 .باشد طي مدت دو سال فراهم نمايدميليون تومان مي

بحمداالله تاكنون با استقبال و همكاري مردم        :  وي در ادامه اظهار داشت    
خير و محب اهل بيت شهرستان و همچنين همكاري بنياد جانبازان و                 
ايثارگران و خانواده معظم شهدا از اين عمل خداپسندانه ميزان قابل                

 .توجهي از اين مبلغ جمع آوري گرديده است
يك سند  )  يك ميليون تومان   (شايان ذكر است در قبال هر خشت            

تقديم كه اين سند هرچند فاقد ارزش مادي         )  ع(افتخار تبرك امام علي   
است، ليكن از لحاظ معنوي براي هميشه در تاريخ زندگي ما ثبت                    

 .خواهد شد

 بندرعباس
 :معاون سازمان تجارت هرمزگان مطرح كرد

عباس  احداث پايانه صادارتي غرب بندر

 بخش صادرات گچ رونق
معاون توسعه تجارت خارجي سازمان بازرگاني صنعت، معدن و تجارت           
هرمزگان با بيان اينكه غرب بندرعباس نيازمند پايانه صادرات مواد               

بخش   تواند رونق   احداث اين پايانه مي     :  كاني و معدني است، گفت      
 .مجدد صادارت سنگ گچ از غرب هرمزگان شود

در نشستي    دشوارگربه گزارش خبرگزاري فارس از بندرعباس، مسعود        
بررسي مسائل و مشكلات صادرات مواد كاني و معدني              با هدف  كه

هاي   ها و پتانسيل     هرمزگان داراي قابليت   :  برگزار شد، اظهار داشت     
 .بسياري در زمينه ذخاير معدني در غرب استان است                              

معدن فعال در غرب هرمزگان وجود        60در حال حاضر    :  وي ادامه داد  
ميليون تن صادرات     2 هزار توليد و    700ميليون و     6 دارد كه حدود  

 .دارند
معاون توسعه تجارت خارجي سازمان بازرگاني صنعت، معدن و تجارت           

ضمن اشاره به مصوبه هئيت دولت در دور دوم سفر رياست               هرمزگان
: جمهوري در مورد احداث پايانه صادراتي در غرب هرمزگان افزود            

بيشترين ميزان صادرات به سنگ گچ تخصيص يافته كه با بالا رفتن                 
هزينه حمل كالاي مواد كاني و معدني، صادرات اين محصولات با                 
مشكل مواجه شده و جهت بهبود و توسعه صادرات و بازيافتن بازار از               
دست رفته، احداث پايانه صادراتي مواد كاني و معدني امري مهم                  

هدف از احداث پايانه صادراتي مذكور،        :  وي خاطرنشان كرد     .  است
ترين هزينه است و بدين        ترين زمان ممكن و كم         خروج كالا در كوتاه   

المللي، خدماتي    بندي كالاهاي صادراتي، بازاريابي بين      منظور امور بسته  
گذاري و حمل     نظير بيمه، بانكداري، استاندارد و امور گمركي، سرمايه        

 .هاي صادراتي هستند    و نقل در اين مجموعه تكميل كننده نقش پايانه          
در اين نشست همچنين مقرر شد ضمن هماهنگي با اداره بندر و گمرك              

راستاي جانمايي   به همراه تمامي اعضا بازديد از منطقه مورد نظر در             
 .پايانه صادراتي صورت گيرد

 كهگيلويه و بويراحمد
 :استاندار كهگيلويه و بويراحمد

مسئولان مشكلات فني فرودگاه گچساران را 

 برطرف كنند
استاندار كهگيلويه و بويراحمد با تأكيد بر تسريع در افتتاح فرودگاه               
گچساران از مسئولان خواست نسبت به رفع مشكلات فني اين فرودگاه            

 .اقدامات لازم را انجام دهند
به گزارش خبرگزاري فارس     
از گچساران، اكبر نيكزاد در      
جلسه پيگيري مصوبات          

اي هيئت        سفرهاي دوره   
دولت به گچساران و              

 90مصوبات اعتبارات سال       
اين شهرستان كه با حضور         

: مديران استاني و شهرستاني در گچساران برگزار شد، اظهار داشت               
هاي مختلف كهگيلويه و        ها و بخش     سركشي و بازديد از شهرستان       

هاي   ها، مشكلات و نيازمندي     بويراحمد براي آشنايي با مردم، توانمندي     
 .و نيز بررسي عملكرد مديران مؤثر و لازم است هر بخش و شهرستان

نيكزاد با اشاره به روند مطلوب احداث فرودگاه گچساران از مسئولان             
ساخت اين فرودگاه خواست تا با توجه به ايرادات فني كه از طريق                 

هاي كشور اعلام شده، نسبت به رفع اين مشكلات                شركت فرودگاه 
 .اقدامات لازم را انجام دهند

قبل از برقراري پرواز، اطمينان از رفع مشكلات فني اين             :  وي افزود 
هاي   فرودگاه ضرورت دارد و مسئولان بايد از استاندارد بودن بخش             

 .مختلف فرودگاه اطمينان لازم را كسب كنند
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